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SBOROVÉ  NOVINY 
AKTUALITY ZE ŽIVOTA NAŠEHO SBORU 

Sborové akce 

TERKA ROKOSZOVÁ 

 

TRADIČNÍ SBOROVÁ VAJEČINA 

Na letošní vaječinu nám vyšlo až letní počasí. 

Přišlo okolo třiceti lidí + děti a dohromady se 

rozkleplo100 vajec, ze kterých se udělaly dvě 

várky vaječiny. Páteční příjemné odpoledne, po 

práci, v příjemné společnosti a při příjemné 

vůni kotlíkové vaječiny nás všechny vedlo ke 

stolu a společnému povídání a odpočinku. 

Věřím, že to bylo skvěle strávené odpoledne. 

Příště dáme soutěž o „nejrychlejšího 

rozklepávače“ vajec a ty Molky (společenská 

hra na ven)! :) 

 

 

PODPORA KRISTFESTU 

V neděli 24. 9. proběhla sbírka pro podporu 

Kristfestu, na kterém se každoročně setkávájí 

stovky mladých lidí z naší církve, kteří mohou 

zažívat Boží blízkost a přijímat dary Ducha 

svatého. A jelikož financování Kristfestu je 

nemalé, uspořádalo se také prodávání zákusků, 

jejichž výdělek půjde rovněž na účet Kristfestu. 

Všem sestrám, které napekly krásně vypadající a 

chuťově luxusní zákusky moc děkujeme a 

samozřejmě děkujeme Vám, co jste si je koupili 

a podpořili tak dobrou věc!!! Vybralo se okolo 

šesti tisíc korun.  

 
 

Bůh není daleko 

MILADA KOŽINOVÁ 

  

 Bůh od nikoho z nás není daleko. V něm 

totiž žijeme, hýbáme se a jsme. Skutky 

17,27-28 

V kázání Athéňanům Pavel řekl, že Pán Bůh 

je stále s námi, není v nějaké dálce, stále je 

nám nablízku. Je vždy ochoten zasáhnout a 

pomoci. Je obdivuhodný ve své nesmírné 

lásce, milosrdenství, slitování, je ochoten pro 

zásluhy svého Syna vymazat všechny naše 

hříchy, chce nám dát život věčný. Jedinou 

podmínkou, abychom vše, co nám nabízí, 

přijali vírou v Něho. 

Pán Bůh se ústy proroka Jeremjáše 23,23 ptá: 

"Jsem Bůh, jenom když jsem blízko? je výrok 

Hospodinův, jsem-li daleko, Bůh už 

nejsem?" Potvrzuje tím, že je to pravda. 

Nahlédneme-li do knihy Žalmů, přesvědčíme 

se, že je to skutečnost. 

Jeremjáš v knize Pláč doznává: Byl jsi mi 

blízko v den, kdy jsem tě vzýval, řekl jsi: 

"Neboj se". Pláč 3,25 

Pán Bůh je skutečně blízko. Ať si to 

uvědomujeme či nikoli, jsme na Něm 

závislí, v Něm žijeme, pohybujeme se a 

jsme. Vždyť to, co je okolo nás na planetě 

Zemi, ale i ve vesmíru, stvořil On pro svého 

Syna a pro nás. 

Už velmi dávno si král David uvědomil, co pro 

něj Bůh znamená a obdivoval ho těmito slovy: 

"Vidím tvá nebesa, dílo tvých prstů, měsíc a 

hvězdy, jež jsi tam upevnil: Co je člověk, že na 

něho pamatuješ, syn člověka, že se ho ujímáš? 

Jen maličko jsi ho omezil, že není roven Bohu, 

korunuješ ho slávou a důstojností." Žalmy 8,4-

6 

Velikost, velebnost a slávu Boha 

neobsáhneme, přesto ho můžeme alespoň 

částečně poznávat. Stojí za to ho hledat, a když 

Ho najdeme, zcela určitě se nepřestaneme divit 

všemu, co pro nás dělá a chce učinit. (z úvah 

Cestou života) 

  

 

V TOMTO VYDÁNÍ 

ZAMYŠLENÍ BÁŠEŇ Z VĚZENÍ PLÁNOVANÉ AKCE 
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ZAMYŠLENÍ 

Co z nás vychází 

LUMÍR FOLVARČNÝ 

Marek 7:20 A řekl: „Co vychází z člověka, to ho znesvěcuje. 

  

Náš život by měl ukazovat na proměnu, kterou v našich životech učinil Pán Ježíš. Slova která z nás 

vychází docela pěkně ukazuji na to, co je v našem srdci. Máme druhé budovat, povzbuzovat a 

žehnat. V praxi někdy vidíme jak se i mezi křesťany občas vyskytne hrubší slovník a nebo někoho 

nazveme nevhodným slovem. Matouš 5:22 Kdokoli by svému bratru řekl: ‚Tupče!‘ bude vydán 

veleradě, a kdokoli by mu řekl: ‚Blázne!‘ bude vydán pekelnému ohni. B21 

  

Kde je podstata problému? Pokrytecké srdce nebo obyčejná vlažnost.  

Ježíš si této problematiky velmi pozorně všímal a tak občas rušil zvyky farizeů a náboženských 

lidí. Pro ně to bylo velmi nepříjemné, ale on s nimi jednal tvrdě. Odkazoval je na proroctví proroka 

Izajáše. Marek 7:6 Řekl jim: „Dobře prorokoval Izaiáš o vás pokrytcích, jak je psáno: ‚Tento lid 

ctí mě rty, ale srdce jejich je daleko ode mne.  

Izajáš 29:13 Panovník praví: „Protože se tento lid přibližuje ke mně ústy a ctí mě svými rty, ale 

svým srdcem se ode mne vzdaluje a jejich bázeň přede mnou se stala jen naučeným lidským 

příkazem 

  

My můžeme žít křesťanský život, mít pravidla, naučené zvyky a způsoby chování, ale i nám se 

může stát, že se srdcem od Boha vzdalujeme. A to je klíčové, o co Ježíši šlo. Jestliže se vzdalujete 

o čem to naše následování Krista je? Bohu jde o osobní vztah s námi, to je rovina srdce. 

Asi se nepotřebujeme příliš zabývat tím co do nás vchází, ale především tím co z nás vychází. 

Zdravý jídelníček nám může prospívat, ale důležitější je, kde je naše srdce? To určí co z nás bude 

vycházet. To co do člověka vchází jde do hnoje, ale to co vychází nás znečišťuje. Přemýšlím nad 

tím, proč některým křesťanům s věkem tvrdne mluva? V minulosti by některá slova nepoužili, ale 

postupně začnou být méně citliví na to co z nich vychází. Položme si otázku: Jak blízko je naše 

srdce u Pána? Duch svatý nás často povzbuzuje, abychom hledali Pána a vrátili se do jeho blízkosti. 

Pokud z nás vychází věci, které nejsou úplně křesťanské, člověk musí nejen upravit svou mluvu, 

ale prohloubit vztah s Ježíšem. 

Musíme si připustit, že jsou i látky, které když vchází do člověka (drogy, alkohol, tlumící léky, 

atd.) odkryjí co je v nás. V těchto případech padají zábrany a jak se říká: „co na srdci to na jazyku“. 

Ztrácíme sebe kontrolu, a můžeme být překvapeni co vše z nás může vycházet.  

U spousty lidí, co se rozhodnou jít za Pánem se neděje jejich proměna ze dne na den. Musí se dívat 

do zrcadla Božího slova a pracovat se svým slovníkem a především se svým srdcem.  

Letitý křesťan zase může mít problém s tím, s čím měli problém zákoníci a farizeové – vzdaluje 

se od Pána.  

Ať nám Pán pomáhá udržet vnitřní pokoj a život v čistotě. David se modlil, ať Bůh střeží jeho ústa.  

Máme být rychlejší k naslouchání než mluvení – někdy mluvíme dřív, než si něco promyslíme. 

 

Báseň z vězení 
  

 PAVEL VANĚK 

 

Táto, odpusť mi ten hřích, 

svět mě zlákal jako nic. 

Alkohol a ženský smích,  

zamotal mě v sítích svých.  

 

Otče, Ty jsi mým a já jsem Tvým, 

v cele jsem, ale už se nebojím. 

Mé hříchy smyla krev tvá,  

Má láska k Tobě je nesmírná! 

Všem říjnovým oslavencům 

přejeme jen to nejlepší, Boží 

pokoj a požehnání! 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE  

Sesterské setkání 20. 10. od 16:30  

  

Konference Diakonie AC 14. 10. / 

Dolní Domaslavice 

  

Encounter konference 26.-28. 10. / 

Brno 

  

Konference pro ženy 3.-4. 11. / KC 

Imanuel 
  

KONTAKTY 

Za Panelárnou 2481/2, 73506 Karviná 

Tel.: + 420 596 318 745 

E-mail: ackarvina@volny.cz 

Web: www.ackarvina.cz 

FB: AC Karviná  

Číslo účtu: 2200929323/2010 

Sborové noviny vycházejí jako měsíčník 

a jsou distribuovány zdarma. K dostání jsou 

v budově sboru nebo online na našem webu. 

Jakékoliv příspěvky vždy vítáme. Články, 

recenze, slovo povzbuzení, svědectví a jiné 

můžete předávat osobně pověřené osobě 

anebo zaslat na uvedené adresy. Příspěvky 

procházejí korekcí redaktora. 

 

 

Aktuality sledujte na našem FB  

 

 

 

MODLEME SE PROSÍM ZA 

IZRAEL!!! 

Prosíme o sílu pro rodiny, které 

přišli o blízké, návrat uneseným, 

pokoj, víru a naději všem. 
 

 

 

  


